

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

**Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America**

**Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique**



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1851

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1851

1995

I. Nos. 31485-31527

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 18 January 1995 to 27 January 1995*

	<i>Page</i>
No. 31485. Lithuania and Poland:	
Treaty on friendly relations and good-neighbourly cooperation. Signed at Vilnius on 26 September 1994	3
No. 31486. Lithuania and Romania:	
Agreement on the promotion and reciprocal protection of investments. Signed at Vilnius on 8 March 1994	51
No. 31487. Lithuania and Kazakhstan:	
Agreement on the settlement of accounts between commercial entities of the Republic of Lithuania and the Republic of Kazakhstan. Signed at Almaty on 15 September 1994.....	87
No. 31488. Austria and Turkey:	
Agreement on the recognition and enforcement of judicial decisions and settlements in civil and commercial matters. Signed at Ankara on 23 May 1989	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the interpretation of articles 17 and 18 of the above-mentioned Agreement. Vienna, 10 December 1993 and 10 January 1994	89
No. 31489. United Nations (United Nations High Commissioner for Refugees) and Sierra Leone:	
Agreement on the establishment of a United Nations High Commissioner for Refugees field office in Sierra Leone. Signed at Freetown on 19 January 1995.....	115

*Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 1851

1995

I. N^{os} 31485-31527

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 18 janvier 1995 au 27 janvier 1995*

	<i>Pages</i>
N^o 31485. Lituanie et Pologne :	
Traité relatif aux relations d'amitié et à la coopération en matière de bon voisinage. Signé à Vilnius le 26 septembre 1994	3
N^o 31486. Lituanie et Roumanie :	
Accord relatif à la promotion et à la protection réciproque des investissements. Signé à Vilnius le 8 mars 1994	51
N^o 31487. Lituanie et Kazakhstan :	
Accord relatif au règlement des comptes entre les entités commerciales de la République de Lituanie et de la République du Kazakhstan. Signé à Almaty le 15 septembre 1994	87
N^o 31488. Autriche et Turquie :	
Accord concernant la reconnaissance et l'exécution des décisions et règlements judiciaires en matière civile et commerciale. Signé à Ankara le 23 mai 1989	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'interprétation des articles 17 et 18 de l'Accord susmentionné. Vienne, 10 décembre 1993 et 10 janvier 1994	89
N^o 31489. Organisation des Nations Unies (Haut Commissariat des Nations Unies pour les réfugiés) et Sierra Leone :	
Accord relatif à l'établissement d'une délégation du Haut Commissariat des Nations Unies pour les réfugiés au Sierra Leone. Signé à Freetown le 19 jan- vier 1995	115